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Verslag DVO Twente 21  april 2022 – openbaar  
 

Datum  21 april 2022 

Tijdstip 10.00 – 11.30 uur (DVO en AB-VRT) 

Voorzitter R. Bleker  

Locatie Raadszaal Hengelo 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  A. Gerritsen, G.J. Kok, S. Schelberg, W. Haverkamp, J. Joosten, E. Nauta, R. Welten, H. 

Broekhuizen, D. Tigchelaar, A. Hofland, H. Meuleman, C. Siemerink, S. Wevers, S. 

Dinsbach, R. Bleker, R. van den Berge, B. Lutje Wagelaar, M. Simpelaar, S. Huis in ’t Veld 

Afwezig             A. Gerritsen, P. Welman, J. Eijbersen, S. Kuks, M. de Roos, J. a/d Stegge  

 

NR Onderwerp Actiepunten 

AB Mededelingen 

Mevr. Baalman: 

1. Ze is afwezig van 4 mei tot 1 september 2022. Dhr. Groen vervangt haar.  

2. Vorige week vrijdag is de politie gestart met een experiment met drones 

voor ondersteuning tijdens de noodhulp. Deze maken een inschatting wat er 

op de plaats incident nodig is. Eerst in de testfase in een afgeschermde 

omgeving, daarna zal het getest worden in de openbare ruimte. Mogelijk in 

basisteam Twente West ivm. minst drukke luchtruim.  

 

Mevr. Tichelaar noemt een aantal mededelingen tav. digitale criminaliteit: 

1. Gisteren hebben alle bestuurders een brief vanuit VNON ontvangen waarbij 

zij worden gevraagd aandacht te hebben voor digitale veiligheid  bij 

formeren van coalitieakkoorden/raadsakkoorden;  

2. Twente heeft een citydeal-subsidie gekregen: dit wordt besteed aan de 

Riskfactory; 

3. Het programma Hackshield is uitgezet onder de gemeenten maar daar ziet 

ze nog niet echt veel belangstelling voor. Ze vraagt hier aandacht voor te 

hebben; 

4. Week van de digitale veiligheid is van 16 – 20 mei 2022; 

5. Ambtelijke capaciteit op de onderwerp blijft schaars. 

 

Mevr. Dinsbach vraagt om een brief toe te voegen aan de stukken van het DVO. Er is 

een tekort aan forensische geneeskundigen. Dit tekort heeft er toe geleidt dat er 

vergaande samenwerkingen zijn met IJsselland. Het probleem is echter nog groter 

geworden waardoor nu Gelderland en Overijssel samen hierin optrekken. Het is een 

vraagstuk voor de toekomst.  

 

Dhr. Bleker stelt voor om de vergadering in september op de Risk Factory te plannen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Brief voegen bij 

de stukken van 

het openbare 

gedeelte DVO.  

D Stukken tav. zorgfraude zijn niet inhoudelijk besproken.   
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NR Onderwerp Actiepunten 

E1 Bestuurlijke bevoegdheden 

Dhr. Meuleman benoemt dat Nederland uniek is in de bevoegdheden van de 

burgemeester ten aanzien van openbare orde en veiligheid. Deze bevoegdheden 

veranderen nog wel eens en hier is een project voor gestart. Er is een behoeftevraag 

en er wordt noodzaak gezien om hierin samen regionaal in op te trekken.  

Voor het portefeuillehouderschap wordt dhr. Eijbersen voorgesteld.   

 

Mevr. Haverkamp vraagt om afstemming met het Nederlands Genootschap voor 

burgemeesters om dubbelingen te voorkomen.  

Dhr. Meuleman benoemt dat we daarom juist bundelen wat er allemaal al is en wat 

eraan staat te komen. Hier kunnen we gebruik van maken.  

 

E2 Dhr. Joosten licht de terugblik op de jaarwisseling toe en vraagt aandacht voor de 

adviespunten. Illegaal vuurwerk blijft een aandachtspunt en de mogelijkheden voor 

een inlevermoment worden onderzocht. De leden van het DVO kunnen instemmen 

met het advies.   

 

E3 Er is kennis genomen van het jaaroverzicht IVZ. Geen opmerkingen.   

 


